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Osnovna škola „Ljudevit Gaj“ Mihovljan 

Mihovljan bb 

49252 Mihovljan 

KLASA:003-06/16-01/11 

URBROJ:2211/07-380-21-16-03 

Mihovljan, 13. prosinca 2016. 

 

I Z V O D  I Z  Z A P I S N I K A 

39. sjednice Školskog odbora Osnovne škole 

„Ljudevit Gaj“ Mihovljan od 13. prosinca 2016. godine 

 

Sjednica je održana u matičnoj školi, s početkom u 14:3o sati. 

PRISUTNI: Ivan Pavleković, Gordana Vučković, Biserka Brozd, Tanja Večković,  

         Nataša Klarić, Ivan Bartolić , Ivanka Bartolić 

OSTALI NAZOČNI: Alen Vokas, ravnatelj škole, Maja Vučković, računovođa 

ZAPISNIČAR: Silvija Auguštin, tajnica 

 

Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednika Školskog odbora Biserka Brozd.  

Konstatirala je da su na sjednici prisutni svi članovi i da se mogu donositi pravovaljane 

odluke te je predložila slijedeći 

 
DNEVNI RED: 

1.Verifikacija 38. zapisnika sjednice Školskog odbora održane 18. listopada 2016. godine 

- usvajanje 

2.III. Rebalans Financijskog plana i II. izmjene Plana nabave za 2016. godinu 

- donošenje 

3.Financijski plan za 2017. godinu i projekcije za 2018. i 2019. godinu 

   Plan nabave za 2017. godinu 

- donošenje 

4.Razno 

 

Pod točkom 1. dnevnog reda Školski odbor jednoglasno usvaja zapisnik sjednice 

Školskog odbora od 18.10.2016. godine. 

Pod točkom 2. dnevnog Školski odbor donosi III. Rebalans financijskog plana za 

2016. godinu i II. Izmjene plana nabave za 2016. godinu. 

Pod točkom 3. dnevnog reda Školski odbor donosi Financijski plan za 2017. godinu i  

projekcije za 2018. i 2019. godinu i Plan nabave za 2017. godinu. 

Pod točkom 4. dnevnog reda raspravljalo je o slijedećem: 

Ivan Pavleković zanima usporedba rezultata županijskih i državnih natjecanja spram 

prošle školske godine. 

Ivan Pavleković obavještava članove Školskog odbora o tijeku postupka  izgradnje 

dječjeg igrališta uz školsko zemljište.    
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Ivan Bartolić:  

- napominje kako bi opetovano trebalo informirati sve roditelje da se o 

problematici škole treba raspravljati samo za to predviđenim mjestima kao 

što su roditeljski sastanci, Vijeća roditelja;  

- upozorava kako drveće koje se nalazi uz igralište škole, njegovo korijenje  

oštećuje betonski pod i stepenice: 

predlaže kako bi bilo dobro da sami roditelji predlože neke projekte za 

učenike škole; 

- pita da li škola ima saznanja te da li sudjeluje u izradi monografije mjesta 

Mihovljan 

- pita da li je škola zaprimila donaciju Udruge žena Mihovljan 

- navodi da ima saznanja da učenici i roditelji nisu zadovoljni učiteljicom 

engleskog jezika iz matične škole te pita da li se nešto poduzima vezano za to. 

 
 
 
Sjednica je završila s radom u 15:45 sati. 
 
 
 
Zapisničar                                                                   Predsjednica  Školskog  odbora 
 
Silvija Auguštin     Biserka Brozd 
 

 


